
  

 
 

Amendement leden Van Dokkum (PvdA) en Maan (GroenLinks) 

over Duurzame opvang vluchtelingen Holland Rijnland  
  

De gemeenteraad van Noordwijk in vergadering bijeen op dinsdag 18 april 2023;   
 
 
 
wijzigt het besluit behorend bij raadsvoorstel Duurzame opvang vluchtelingen Holland 
Rijnland, zaaknummer 346612, (agendapunt 6.e.) als volgt:  
  
Het oorspronkelijke besluit:  
  
Voorgesteld BESLUIT:  

1. Het uitgangspunt om in de regio Hollands Midden 2200 asielzoekers duurzaam 
(minimaal vijf jaar) op te vangen te onderschrijven, gebaseerd op het aan de 
Provinciale Regietafel Vluchtelingen Zuid-Holland (PRT) overeengekomen aantal van 
10.000 op te vangen asielzoekers.  

2. Het Dagelijks Bestuur van de regio Holland Rijnland te verzoeken om de afspraken 
tussen de gemeenten over de duurzame opvang van asielzoekers te coördineren, 
stimuleren en monitoren.  

3. In beginsel onderschrijven van het uitgangspunt om het aantal op te vangen 
asielzoekers tussen Holland Rijnland en Midden-Holland te verdelen op basis van het 
aantal inwoners, waarbij bij wederzijdse instemming tussen beide regio’s de verdeling 
kan worden aangepast.  

4. In beginsel het aantal op te vangen asielzoekers binnen respectievelijk Holland Rijnland 
en Midden-Holland te verdelen over de betreffende gemeenten op basis van het 
aantal inwoners per gemeente, waarbij bij wederzijdse instemming tussen gemeenten 
de verdeling kan worden aangepast.  

5. Het onderzoeken van de mogelijkheden in hoeverre duurzame, grotere opvanglocaties 
een functie kunnen vervullen op het gebied van voorzieningen voor duurzame 
kleinschaligere opvanglocaties.  

6. Een en ander onder voorbehoud van financiële compensatie, afstemming over de te 
plaatsen doelgroepen, planologische medewerking vanuit provincie Zuid-Holland en 
het Rijk.  

7. In geval van strijdigheid of onverenigbaarheid tussen hetgeen is bepaald onder 1 t/m 5 
en hetgeen is opgenomen in de lokale pagina, prevaleert hetgeen is opgenomen in de 
lokale pagina.  

  

Te wijzigen in:  
  

BESLUIT:   

1. Het uitgangspunt om in de regio Hollands Midden in eerste instantie 2200 asielzoekers 
duurzaam (minimaal vijf jaar) op te vangen te onderschrijven, gebaseerd op het aan de 



  

Provinciale Regietafel Vluchtelingen Zuid-Holland (PRT) overeengekomen aantal van 
10.000 op te vangen asielzoekers.  

2. Het Dagelijks Bestuur van de regio Holland Rijnland/ Midden-Holland1 te verzoeken 
om de afspraken tussen de gemeenten over de duurzame opvang van asielzoekers te 
coördineren, stimuleren en monitoren.  

3. Het onderschrijven van het uitgangspunt om het aantal op te vangen asielzoekers 
tussen Holland Rijnland en Midden-Holland te verdelen op basis van het aantal 
inwoners, waarbij bij wederzijdse instemming tussen beide regio’s de verdeling kan 
worden aangepast.  

4. Het aantal op te vangen asielzoekers binnen respectievelijk Holland Rijnland en 
Midden-Holland te verdelen over de betreffende gemeenten op basis van het aantal 
inwoners per gemeente, waarbij bij wederzijdse instemming tussen gemeenten de 
verdeling kan worden aangepast.  

5. Het onderzoeken van de mogelijkheden in hoeverre duurzame, grotere opvanglocaties 
een functie kunnen vervullen op het gebied van voorzieningen voor duurzame 
kleinschaligere opvanglocaties.  

 
 

 

Toelichting:  
In Holland Rijnland verband is na onderling overleg overeengekomen dat aan alle 
deelnemende raden eenzelfde besluit zou worden voorgelegd. We hebben tijdens een 
bijpraatmoment met de wethouder begrepen dat daarbij is uitgesproken, dat het 
amenderen van dit besluit minder gewenst zou zijn. Dit is ook logisch, omdat dit de 
onderlinge verhoudingen uit balans zou kunnen brengen, wat een effectieve samenwerking 
niet ten goede komt.  
  
In Noordwijk heeft het college nu zelf al besloten het oorspronkelijke besluit te amenderen. 
Daarmee zenden we in onze ogen een tegenstrijdige boodschap uit. We willen wel 
samenwerken, maar willen ook elk moment de stekker weer uit deze samenwerking kunnen 
trekken. Zijn we daarmee nog een betrouwbare partner en lopen we niet het risico dat de 
regio er op de door ons gestelde voorwaarden, geen brood meer in ziet om met Noordwijk 
in gesprek te blijven en samen te werken op dit dossier? Dit werkt na de 
huisvestingsverordening mogelijk door op diverse dossiers.    
 

 

Ondertekend door: 

Van Dokkum,   Maan, 

PvdA     GroenLinks 


